



Bio-Bambustee

Bambus, der Hauptbestandteil dieser Produkte, stammt aus Damyang. Damyang ist kulturell der bekannteste Ort für Bambus in Korea. Die wichtigste Zutat der Produkte sind organische Bambusblätter. Für den Tee werden nur ganz junge Blätter verwendet, deren Erntezeit sich auf fünf Wochen im Jahr beschränkt. Die frischen, von Hand geernteten Bambusblätter müssen noch am gleichen Tag in einem aufwändigen Verfahren weiterverarbeitet werden.

Organic bamboo tea

The bamboo that serves as the main ingredient of these product comes from Damyang, the best-known area for bamboo cultivation in Korea. The most important ingredient used in the products is organic bamboo leaves. Only very young leaves are used for the tea, and the leaves can be harvested only during five weeks a year. The fresh bamboo leaves are picked by hand and must be further processed using a painstaking process on the same day they are harvested.

taste11 TOP INNOVATIONEN DER ANUGA 2011
 TOP INNOVATIONS OF ANUGA 2011



**ANUGA
FINE FOOD**

Halle/Stand Hall/Stand

01.1 B042a

Bambusland

3159yu@hanmail.net

Republic of Korea